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Ks § 142 Dnr 2024-000051  

Upprop 

Beslut 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförande förrättar upprop för 
dagens sammanträde 
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Ks § 143 Dnr 2024-000052  

Val av justerare 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Utse ledamot Sarah Karlsson (c) till att justera protokollet för dagens 
sammanträde 
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Ks § 144 Dnr 2024-000053  

Godkännande av ärendelista  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna ärendelistan för dagens sammanträde 

Sammanfattning av ärendet 

Komplettering tillägg till avgifter ärende Sociala omsorgsutskottets 
verksamhetsår 2025 
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Ks § 145 Dnr 2024-000054  

Meddelande delgivningar 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna inlämnade meddelande samt delgivningar 

Sammanfattning av ärendet 

Barn och utbildningsutskottets protokoll 20241018 §§42-52 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 20241017 §§56-66 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 §§ 113-132 
--- 
Medborgarförslag obesvarade 20241031 
Medborgarförslag/initiativ besvarade 20241031 
----- 
Pärm med anställningar mm personalkontoret 20241007-20241118 
---- 
Delgivningar, diarienummer, datum, ärende samt handläggare: 
2024-000626, 2024-09-25 Skolskjuts, My Pahikka-Aho 
  
2024-000628, 2024-09-27 Prideparad tillstånd enligt ordningslagen 
(1993:1617) /lokala föreskrifter 241005 kl.17.30-19.00 Överkalix, Sara Söderberg
  
2024-000629, 2024-09-27 12425-2024 Beslut om tillstånd med villkor 
(29972295) (0) FK: Länsstyrelsens beslut om tillstånd till ingrepp i 
fornlämningsområde Rönsjärv 5:1, Bo-Göran Sahlström 
  
2024-000630, 2024-09-30 Beslut - Ansökan om projektstöd - Bättre folkhälsa 
2023-3663, Erik Nilsson 
  
2024-000634 2024-09-30 Protokollsutdrag Patientnämndens beslut 2024 09 
24 § 26 - Delårsrapport Patientnämnden per augusti 2024, Jenny Liljebäck
  
2024-000659, 2024-10-09 Polisanmälan - Skadegörelse Skolgatan Dnr 5000-
K1232245-24, Magnus Mörtling 
  
2024-000340, 2024-10-10 Tjänsteskrivelse-läkemedelshantering, Sofia 
Bengtsson 
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2024-000340, 2024-10-10 Statistikrapport avvikelser läkemedelshantering 
2024-05-01 - 2024-09-30, Sofia Bengtsson 
  
2024-000677, 2024-10-14 Protokollsutdrag Regionstyrelsens beslut 2024-10-
10 § 174 - Delårsrapport Patientnämnden augusti 2024, Jenny Liljebäck
  
2024-000682, 2024-10-17 Lönesamverkan, Jan Johansson 
  
2024-000682, 2024-10-17 Beslut gällande samarbete med ytterligare 
kommun inom löneadministration, Jan Johansson 
  
2024-000683. 2024-10-17 Kollektivtrafikmyndigheten - Beslutsexpediering 
Direktionsmöte nr 3 2024-10-16,  Niclas Hökfors 
  
2024-000581, 2024-10-17 Svar på inspektion 2024/036345, Jenny Liljebäck 
  
2024-000696,  2024-10-25 Utskick från Trafikverket - Inbjudan till samråd 
väg 836 Furunäs - V Rödupp, Bo-Göran Sahlström  
 
2024-000700, 2024-10-30 Polismyndigheten - Polisanmälan, skadegörelse, 
Maria Hjelm  
 
2024-000707, 2024-11-05 VB: Bekräftelse: e-signerat dokument Avtal med 
Dansinitiativet och Överkalix kommun, Maria Hjelm  
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Ks § 146 Dnr 2024-000055  

Redovisning av delegationsbeslut  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 
 
Godkänna redovisning av delegationsbeslut 
 
Sammanfattning av ärendet 
 

Redovisning av delegationsbeslut efter diarienummer, datum, 
handläggare 

2024-0006618, 2024-10-11  Remissvar Överkalix kommun 
Professionsprogrammet, Maria Hjelm 
  
2021-000568, 2024-10-28 Tilläggsavtal Ciceron E-arkiv, Jan Johansson 
  
2024-000710, 2024-11-05 Tjänsteskrivelse KS Delegationsbeslut 2024-10,  
Jonas Larsson 
  
2024-000624, 2024-11-07  Delegationsbeslut av kommunstyrelsens 
ordförande avseende detaljplan Grelsbyn 3:68,  Martina Tamrell 
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Ks § 147 Dnr 2024-000012  

Information kommunstyrelsen år  2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna informationen 

Sammanfattning av ärendet 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförande informerar om: 

Information fr o m 2024-10-06 – 
2024-10-08 Företagsbesök på Arctic Ranch 
2024-10-08 Allmän medborgardialog på Folkets Hus ang. detaljplan del 
av Grelsbyn 3:68 ( nytt äldreboende) samt översiktsplan 
2024-10-15 Uppstartsmöte revidering av länstransportplan 
2024-10-16 Direktionsmöte RKM (Regionala trafikmyndigheten) 

 Beslut om trafikplikt 

 Delårsrapporter 

 Verksamhetsplaner 

 Internkontrollplan 

2024-10-17 Styrelsemöte i Leader Polaris 
2024-10-19 Fick jag äran att sitta som mötesordförande i Jocks FVO 
2024-10-24 Deltog på ett välbesökt företagsfika 

 Genomgång av företagsrankning 

 Framtidschefen presenterade sig 

 Information från Nyföretagarcentrum Nord 

 Information om översiktsplanearbetet från kommunens 

samhällsplanerare  

 
2024-10-28 Företagsbesök på Sirillus 
 
2024-10-28 Möte i rådet för Trygghet & Hälsa 

 Uppstart av projekt Förstudie folkhälsa 

 Fastställde styrgrupp till projektet 

 Åtgärder utifrån åtgärdsplan brottsförebyggande arbete 
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2024-10-31 Möte i idégrupp för projekt Folkverkstan i Överkalix 
2024-11-01 Kommuninformation i Lansjärv  
2024-11-05 Styrelsemöte KHF Brenna – arbetet fortgår enligt planering. 
Förvaltningsrätten har avslagit överklagandet. 
2024-11-11 – 2024-11-15 Temaveckan avseende framtagande av ny 
översiktsplan. 
2024-11-13 Polsam Politisk samverkansberedning för hälsa, vård, 
omsorg och skola som bland annat behandlade: 

 Revisionsgranskning – samverkan inom hemsjukvård och 

processen kring utskrivningsklara 

 Riktlinjer för förskrivning av hjälpmedel för personer med 

funktionsnedsättning 

 Gemensam nämnd för hjälpmedel 

 Barnahus i Norrbotten 

2024-11-12 Informationsmöte om vindkraft och Försvarsmakten som i 
princip inte vill ha mer vindkraft i Norrbotten. 
2024-11-14 FEEL projektet där vi arbetat med: 

 Studiebesök – vad har vi lärt oss 

 Policy learning platform 

 Energiplan för Överkalix, klimatkompensation 

 FEEL workplan 

2024-11-15 Framtagande av en ”Överkaliska flaggan” 
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Ks § 148 Dnr 2024-000035  

Kommundirektörens rapport år 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Tacka för informationen 

Sammanfattning av ärendet 

Kommundirektörens rapport 2024-11 

Beslutsunderlag 

Kommundirektörens rapport 2024-11 
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Ks § 149 Dnr 2024-000109  

Försäljning av fastighet Bränna 4:22 - Grand Arctic 
Hotell 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige att besluta om försäljning av 
fastigheten Bränna 4:22 till GAR in Överkalix AB, 556984-1629 enligt 
det uppdrag kommunstyrelsen fick av Kommunfullmäktige 2024-02-26 
i KF §13. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige har uppdragit till kommunstyrelsen att överväga 
vilka möjligheter och till vilka villkor fastigheten Bränna 4:22 kan 
försäljas till en köpare som kommunen bedömer som lämplig med 
hänsyn till ekonomiska villkor och andra omständigheter hänförliga till 
ärendet med beaktande av långsiktig nytta för kommunen.  
 
Att om förutsättningar för fastighetsöverlåtelse uppkommer 
underställa kommunfullmäktige förslag till köpehandlingar för 
godkännande 
 
Försäljning av Bränna 4:22 bedömdes av förvaltningsrätten vara av 
principiell beskaffenhet eller annars av större vikt att det ska 
underställas kommunfullmäktige för godkännande 
 
Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 
Ekonomiska konsekvenser 
 
 
Förslag till beslut 
 
Överkalix Fastighet AB föreslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att besluta om försäljning av fastigheten Bränna 
4:22 till GAR in Överkalix AB, 556984-1629 enligt det uppdrag 
kommunstyrelsen fick av Kommunfullmäktige 2024-02-26 i KF §13.  
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Beslutsunderlag 

Överkalix Fastighet AB har lagt ut fastigheten Bränna 4:22 till 
försäljning via anbudsförfarande via egna kanaler, via hemnet och via 
JNF Fastighetsmäklare. Det högsta kvarstående anbudet 5 Miljoner 
Kronor (MSEK) har lämnats in av GAR in Överkalix AB, 556984-1629.  

 

Jonas Nilsson Fastigheter har även gjort en värdering av fastigheten där 
deras bedömning av marknadsvärde är 3-4 MSEK.  

 

Det kom ett anbud till som av Överkalix Fastighet AB, 
kommundirektör och Kommunstyrelsens ordförande  i samråd med 
Kaidings Advokatbyrå förkastades mot bakgrund av att intressenten 
inte ville ange telefonnummer för vidare kontakt och bokning av 
visning av fastigheten trots fem påstötningar om telefonnummer. Det 
gjorde att ovanstående drog slutsatsen att det inte gick att bedöma 
intressenten då de inte ville ha någon direktkontakt med oss och 
understryks också av att beskedet om förkastat anbud inte fick någon 
reaktion från intressenten. 

 

Mot bakgrund av detta så föreslås att försäljning sker till ett pris som 
ligger väl i linje med bedömt marknadspris till GAR in Överkalix.  

 

Bilagt i ärendet förslagen till köpeavtal och köpebrev. 
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Ks § 150 Dnr 2024-000606  

Budget 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Lämnar över budgeten till kommunfullmäktige för beslut samt att 
inför 2025 uppdra åt ekonomiavdelningen att upphandla lån för 
motsvarande 

Ledamöterna Sarah Karlsson (c), Stefan Granlund (c) samt Kristina 
Olofsson (v) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag 

 

Sammanfattning av ärendet 

Verksamheterna har sammanställt ett budgetförslag inför 2025. 

 

Förslag till beslut 

 

Förvaltningen föreslår att kommunstyrelsen lämnar över budgeten till 
kommunfullmäktige för beslut samt att inför 2025 uppdra åt 
ekonomiavdelningen att upphandla lån för motsvarande 

 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsen ordförande yrkar bifall till 
beredningens förslag 

Ledamot Sarah Karlsson (c), Kristina Olofsson (v) Stefan Granlund (c) 
yrkar på  

”Vi yrkar på att hänskjuta ärendet då intentionen vid föregående 
beslutad återremiss ej är genomförd. Budgeten skiljer inte desto mer 
från föregående dokument. Expertis på SKR har ej konsulterats vilket 
var syftet med återremissen. Att hänskjuta ärendet tills intentionen är 
uppnådd.   
 
Vi yrkar även på att tidsplanen för budgetarbetet påbörjas tidigare på 
året för att hinna bearbetas politiskt och inom verksamheterna.”  
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Efter avslutad överläggning finner kommunstyrelsens ordförande att 
det finns två förslag 
 
1) Beredningens förslag  
2) Sarah Karlssons (c) m.fl. yrkande om att hänskjuta ärendet 
 

Kommunstyrelsens ordförande ställer proposition på förslagen och 
finner att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige beslutar 
bifalla beredningens förslag 

---- 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att återremittera ärendet till kommunstyrelsen 

 

Verksamheterna har sammanställt ett budgetförslag inför 2025. 
 
Förvaltningen föreslår att kommunstyrelsen lämnar över budgeten till 
kommunfullmäktige för beslut samt att inför 2025 uppdra åt 
ekonomiavdelningen att upphandla lån för motsvarande  
 
Ledamot Sarah Karlsson (c) yrkar på ”Återremissyrkande Budget 2025 
 
Vi yrkar på en återremiss av budgeten i sin helhet där den 
genomarbetas för att spegla verkligheten. 
Vi yrkar på att expertis från SKR konsulteras för att hjälpa oss att skapa 
förutsättningar att arbeta fram en hållbar budget både på kort och lång 
sikt. 
 
Vi anser att den framställts utan möjlighet till politisk process på grund 
av sent budgetförlopp och ett minimum av insyn. Detta syns inte minst 
genom att den kommer upp på dagordningen först på ett extrainsatt 
kommunstyrelsesammanträde samma dag som kommunfullmäktige. 
 
Inför budget 2024 väckte vi farhågan om att den inte kommer att hålla 
och reserverade oss mot denna. Det visade sig tyvärr att vår farhåga var 
korrekt.” 
 
Ledamot Marianne Sandström (sd) yrkar på: 
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” Yrkande p. 18 Budget och verksamhetsplan Sverigedemokraterna 
bifaller Sarah Karlssons och C:s yrkande på återremiss samt; -Att den 
nuvarande texten avseende klimatmål på sidan 14 stryks. 
Sverigedemokraterna anser inte att dessa mål är rimliga och utifrån 
nuvarande ekonomisk situation måste kommunen främst fokusera på 
ekonomisk hållbarhet. Sverigedemokraterna föreslår istället att det mål 
kommunen skall förhålla sig till är regeringens mål om 
nettonollutsläpp år 2045 vilket Sverigedemokraterna vill skriva in som 
ett klimatmål. Vi anser vidare att avsaknaden av mål kring 
utbildningen är en brist och vill att ärendet återremitteras till berörda 
tjänstemän inom barn- och utbildningsförvaltningen och att mål 
kopplade till barn- och utbildning tas fram, t.ex. avseende var vi vill 
ligga avseende betygsresultat och antalet utbildade pedagoger” 
 
Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsen ordförande yrkar bifall till 
beredningens förslag 
 
Efter avslutad överläggning finner kommunfullmäktiges ordförande att 
det finns två förslag 
 
1) Beredningens förslag  
2) Sarah Karlssons (c) m.fl. yrkande om återremiss 
 
Kommunfullmäktiges ordförande ställer proposition genom votering 
på förslagen med utfall 13 ja röster till förmån för beredningens förslag 
samt 10 röster till förmån för ledamot Sarah Karlssons (c) yrkande om 
återremiss, och finner efter avslutad omröstning att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunallagen 5 kap 50§ 
att ärendet skall återremitteras i en minoritetsåterremiss. Se 
Voteringsprotokoll 20241021 
 

Beslutsunderlag 

Budget 2025 
Kommunfullmäktiges protokoll 20241021 § 76 
Centerpartiets samt Vänsterpartiets yrkande 
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Ks § 151 Dnr 2024-000607  

Investeringsbudget 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Föreslå kommunfullmäktige att investeringsbudget för 2025 plan 2028-
2028 antas 

 

Samt att kommunen inför investeringar ska söka samverkan med andra 
kommuner eller aktörer inom Överkalix för att minska 
investeringskostnader 

 

Sammanfattning av ärendet 

Verksamheterna har tagit fram investeringsbehov fram till 2028. 
Ekonomiavdelningen har gjort en prognos på investeringarna 2024 
som kommer skjutas över till 2025. Prognosen är att 12,5 mkr kommer 
flyttas från 2024 till 2025. Utöver detta har verksamheterna äskat 58,7 
mkr för nya investeringar så att total investering 2025 blir 71,2 mkr. Av 
erfarenhet uppskattar ekonomiavdelningen att ca 20 mkr kommer bli 
framflyttade till 2026 och därmed att belastningen på de likvida 
medlen blir runt 50 mkr 2025. I budgetbeslutet har föreslagits nya lån 
på 35 mkr för att klara det. 

 

Förvaltningen föreslår att investeringsbudget för 2025 antas.  

 

Ledamot Sarah Karlsson (c) yrkar på att kommunen inför investeringar 
ska söka samverkan med andra kommuner eller aktörer inom 
Överkalix för att minska investeringskostnader 

 

--- 

Kommunstyrelsen beslutar 
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Att återremittera investeringsbudget2025 till nästkommande 
kommunstyrelsens sammanträde 18 november 2024 för omarbetning 
samt komplettering av likviditetsplan  

 

Anse paragrafen omedelbart justerad 

 

Ledamöterna Sarah Karlsson (c), Kristina Olofsson (v) Leif Grape (m) 
samt Stefan Granlund (c) reserverar sig till förmån för eget lagt förslag 

 

Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförande yrkar på att ärendet 
återremitteras till kommunstyrelsens nästkommande sammanträde 18 
november 2024 för omarbetning samt komplettering av likviditetsplan. 

 

Efter avslutad överläggning finner ordförande att det finns två förslag 

 

1) Niclas Hökfors (s) kommunstyrelsens ordförandes förslag 

2) Sarah Karlssons (c) yrkande om återremiss 

 

Kommunstyrelsens ordförande ställer proposition på förslagen och 
finner efter avslutad omröstning att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet beredningens förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Spec investeringsbudget 2024 2025 
Yrkande om återremiss 
Kommunstyrelsens protokoll 20241021 §140 
Uppdaterad spec investeringsbudget 2024-2025 
Spec investeringsbudget 2025-2028 
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Ks § 152 Dnr 2024-000135  

Redovisning av motioner under beredning 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

 

Godkänna redovisning av motioner under beredning 

Sammanfattning av ärendet 

Föreligger redovisning av motioner under beredning 

Beslutsunderlag 

Motion-Julbord/Julgåva 
Motion- förbättra näringslivsrankingen 
Kommunfullmäktiges protokoll 2024-10-21 § 62 
Allmänna utskottets protokoll 2024-11-04 § 131 
Allmänna utskottets protokoll 2024-11-04 § 132 
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Ks § 153 Dnr 2024-000682  

Lönesamverkan 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 
Att föreslå kommunfullmäktige besluta att  

 

- fatta ett inriktningsbeslut om att ingå i avtalssamverkan 
löneadministration Haparanda-Övertorneå 

 

Sammanfattning av ärendet 

Haparanda och Övertorneå kommuner har ett pågående samarbete i 
form av avtalssamverkan kring löneadministration. Överkalix kommun 
har visat intresse för att ingå i samarbetet. För att ta arbetet framåt 
behöver Överkalix kommun fatta ett formellt inriktningsbeslut, vilket 
också styrgruppen för lönesamverkan Haparanda-Övertorneå 
efterfrågar.  

 

Bakgrund och ärendebeskrivning 

Överkalix kommun har visat intresse för att ingå i denna samverkan. 
Förberedande kontakter har ägt rum mellan berörda HR-
chefer/lönechef i respektive kommun samt genom studiebesök för 
lönepersonal.  

Kommundirektör har skickat en intresseanmälan från Överkalix 
kommun till Styrgruppen för lönesamverkan Övertorneå Haparanda. 
Styrgruppen har svarat att de ser positivt på möjligheten att utöka sitt 
nuvarande samarbete och välkomnar att inleda samtal med Överkalix 
kommun, förutsatt att förutsättningar på sex områden uppfylls: 

 

1. Molnbaserad löneadministration 

2. Anpassning till befintliga rutiner och arbetssätt 

3. Test och verifiering av system och processer 
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4. Politiskt beslut 

5. Avtal och prissättning 

6. Uppföljning och kvalitetskontroll 

 

Bedömningen är att gemensam lönehantering på sikt kan förväntas 
sänka kostnaderna, möjliggöra utveckling och minska sårbarheten i 
kommunen. Ett politiskt inriktningsbeslut bör fattas för att därefter 
uppta samtal och förhandlingar med Haparanda-Övertorneå om att 
ingå i deras lönesamverkan.  

 

Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 

Ekonomin bedöms påverkas gynnsamt. Inga kända konsekvenser för 
jämställdhets-, miljö- eller barnperspektivet. 

 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att  

 

- fatta ett inriktningsbeslut om att ingå i avtalssamverkan 
löneadministration Haparanda-Övertorneå 

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att  

 

- fatta ett inriktningsbeslut om att ingå i avtalssamverkan 
löneadministration Haparanda-Övertorneå 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 
Förslag till Lönesamverkan 
Allmänna utskottets protokoll 2024-11-04 § 122 
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Ks § 154 Dnr 2023-000770  

Policy för fordon i Överkalix kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 
 

Föreslå kommunfullmäktige att anta fordonspolicy för Överkalix 
kommun 

Samt att lägga till i sista stycket i policyn för undantag att köra 
fordonet till bostaden än andra skäl som anges i bestämmelserna bil 
ändras till "skall av chef lämnas skriftligt i förväg ", om det bedöms som 
fördelaktigt i enskilda situationer. Användandet skall även loggas. 

 

Återrapport angående undantag skall genomföras till 
kommunstyrelsens sammanträde 2 juni 2025 

Sammanfattning av ärendet 

Föreligger fordonspolicy 2024 för Överkalix kommun 

 

Tillfälligt tillstånd att köra fordonet till bostaden av andra skäl än de 
som anges i bestämmelserna, kan ges av närmaste chef, om det 
bedöms som fördelaktigt i enskilda situationer 

-- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige anta 
Fordonspolicy för Överkalix kommun 

Beslutsunderlag 

Fordonspolicy 2024 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 117 
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Ks § 155 Dnr 2023-000771  

Uppdatering och komplettering av resepolicy i 
Överkalix kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige besluta 
att anta ny resepolicy samt ersätta nuvarande rese samt mötespolicy 
 

Sammanfattning av ärendet 

Uppdatering av tidigare resepolicy för att bättre överensstämma med 
dagens villkor och förutsättningar för resor och möten. 

 

Förslag till beslut 

 

Att ersätta tidigare resepolicy och anta ny bifogad rese- och 
mötespolicy 

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta 
att anta ny resepolicy samt ersätta nuvarande rese samt mötespolicy 
 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse rese mötespolicy 
Bilaga mötes resepolicy 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 118 
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Ks § 156 Dnr 2024-000642  

Förslag nytt aktieägaravtal och ändrad bolagsordning 
IT Norrbotten 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige besluta att anta förslag till nytt 
aktieägaravtal och ändrad bolagsordning IT Norrbotten 

 

Sammanfattning av ärendet 

På ägarsamrådet den 5 november 2024 kommer förslag till IT 
Norrbottens nya  
aktieägaravtal och ändrade bolagsordning att behandlas.  
Inför ägarsamrådet översändes härmed en bakgrundspromemoria och 
IT Norrbottens  
styrelses förslag till nytt aktieägaravtal samt de ändringar i 
bolagsordningen som föreslås. 
--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att 
anta förslag till nytt aktieägaravtal och ändrad bolagsordning IT 
Norrbotten 

Beslutsunderlag 

IT Norrbotten Förslag till nytt aktieägaravtal att bolagsordning för IT 
Norrbotten 

Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 120 
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Ks § 157 Dnr 2024-000580  

Ansökan om årligt ekonomiskt stöd till Kvinnojouren 
Athena  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen sammanträde 10 februari 2025 

Sammanfattning av ärendet 

Kvinnojouren Athena startades 2002 och har sedan dess hjälpt kvinnor 
och barn som blivit utsatta för någon typ av våld. Athena är en 
partipolitiskt och religiöst obunden, ideell förening som arbetar utifrån 
en feministisk grundsyn som hjälper och stödjer kvinnor 
som utsätts för psykiskt och fysiskt våld, sexuella övergrepp, hot och 
förnedring. Kvinnojouren Athena tillhör Roks, Riksorganisationen för 
kvinnojourer och tjejjourer i Sverige. Vi erbjuder telefonjour, chatjour, 
samtal vid besök, stöd i kontakter med myndigheter och sjukvård, 
stöd hos advokat vid rättegång samt hjälp till självhjälp. Vi har en 
anställd jourkvinna som sköter den dagliga verksamheten med 
information och kontakter med de hjälpsökande 
kvinnorna. 
I jämförelse med andra myndigheter är kvinnan helt anonym hos oss 
och vi registrerar ingenting. Därför är det också lättare för kvinnor att 
kontakta oss för hjälp som första steg. 
Sammanställning av Kvinnojouren Athenas statistik för 2023: 
År 2023 har vi haft 27 st nya kvinnor som sökt hjälp, 136 st samtal och 
totalt har vi haft kontakt och stöttat vid 29 fysiska stödinsatser såsom 
polisförhör, stödsamtal, rättegång, flytthjälp m.m. 
Utöver detta så anordnar vi även varje år olika evenemang för att 
uppmärksamma mäns våld mot kvinnor. 
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Vi deltar på flertalet utbildningar, tex MI-samtal, utbildning inom 
hederskultur, prostitution, incest m.m. Vi förmedlar även denna 
information under våraevenemang, på sociala medier samt att vi har 
stor användning av detta i vårt bemötande till 
De aktiviteter som vi planerar nu är: 
Utbildning av medlemmar och jourkvinnor. 
Arrangera en ljusmanifestation/Kvinnofridsvecka v.47. 
 

Kvinnojouren Athena ansöker om 200.000 kr för verksamhetsåret 2025. 
Budget 2025 
INTÄKTER KOSTNADER  
Socialstyrelsen 380.000 kr 
Överkalix kommun 200.000 kr Lönekostnader 650.000 kr 
Övertorneå kommun 200.000 kr Föreläsningar 50.000 kr 
Medlemsavgifter 4000 kr Annonser 25.000 kr 
Telefon, IT 12.000 kr 
Försäkringar m.m. 14.000 kr 
Resor 15.000 kr 
Revision + övriga kostnader 14.000 kr 
Övriga kostnader 4.000 kr 
SUMMA 784.000 kr 784.000 kr 
--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Hänskjuta ärendet till kommunstyrelsens sammanträde 18 november 
2024 

Beslutsunderlag 

Kvinnojouren Ansökan om årligt ekonomiskt stöd 
Allmänna utskottets protokoll 2024-09-16 § 111 
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Ks § 158 Dnr 2024-000674  

Särskilt driftsbidrag av enskilda vägar 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå kommunfullmäktige besluta att 

 

- Det ska finnas budgetutrymme för att bevilja ansökt belopp. 

- Det särskilda driftsbidraget begränsas till maximalt 20% av 
  Trafikverket beviljat bidrag upp till Trafikverket kr, dvs max 

40.000kr. 

 

En maximal begränsning är lämplig då detta annars riskerar att få stora 
konsekvenser för den årliga budgeten. Exempelvis skulle en reparation 
på 3 miljoner kronor innebära att Trafikverket beviljar bidrag på 2,1 
miljoner kronor. För kommunens del, skulle utan en begränsning, vårt 
bidrag uppgå till ca 420.000 kr, något vi idag inte har en budget för. 

 

Sammanfattning av ärendet 

På förekommen anledning har undertecknad gått igenom de politiska 
beslut som finns rörande särskilda driftsbidrag av enskilda vägar. 
 
Av allt att döma finns det inget historiskt principbeslut att kommunen 
ska betala ut denna typ av bidrag, dvs 20% eller annan procentsats av 
Trafikverket godkända kostnader. 
Genom åren har kommunen ändå beviljat denna typ av bidrag med 
hänvisning till att kommunen har som regel att utbetala denna typ av 
bidrag. Men något politiskt beslut har ej kunnat återfinnas i denna 
fråga. Härav måste varje sådan begäran om medfinansiering avseende 
särskilda driftsbidrag beslutas av fullmäktige såvitt inte frågan 
handläggs och principbeslut tas i fullmäktige. 
 
Förslag till beslut 
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Undertecknad föreslår att frågan om särskilda driftsbidrag som princip, 
lyfts i kommunfullmäktige för beslut innebärande att huvudmän 
avseende enskilda vägar på ansökan därom beviljas särskilt driftsbidrag 
i enlighet med följande förutsättningar. 
 
1. Det ska finnas budgetutrymme för att bevilja ansökt 

belopp. 
2. Det särskilda driftsbidraget begränsas till maximalt 20% av 

Trafikverket beviljat bidrag upp till 200.000 kr, dvs 
maximalt 40.000 kr. 

 
En maximal begränsning är lämplig då detta annars riskerar att få stora 
konsekvenser för den årliga budgeten. Exempelvis skulle en reparation 
på 3 miljoner kronor innebära att Trafikverket beviljar bidrag på 2,1 
miljoner kronor. För kommunens del, skulle utan en begränsning, vårt 
bidrag uppgå till ca 420.000 kr, något vi idag inte har en budget för. 
--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 

 

- Det ska finnas budgetutrymme för att bevilja ansökt belopp. 

- Det särskilda driftsbidraget begränsas till maximalt 20% av 
  Trafikverket beviljat bidrag upp till 200.000 kr, dvs maximalt 

40.000kr. 
 
En maximal begränsning är lämplig då detta annars riskerar att få stora 
konsekvenser för den årliga budgeten. Exempelvis skulle en reparation 
på 3 miljoner kronor innebära att Trafikverket beviljar bidrag på 2,1 
miljoner kronor. För kommunens del, skulle utan en begränsning, vårt 
bidrag uppgå till ca 420.000 kr, något vi idag inte har en budget för. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 2024-11-04 § 121 
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Ks § 159 Dnr 2024-000678  

Grundläggande granskning av kommunstyrelsen för år 
2024 -frågeformulär 

Beslut 

Revisorerna deltar under kommunstyrelsens sammanträde: 
 

Av kommunallagen och god revisionssed följer att revisorerna årligen 
ska granska alla styrelse och nämnder.  
Kommunstyrelsen ska förvalta och genomföra verksamheten i enlighet 
med fullmäktiges uppdrag, lagar och föreskrifter. Styrelsen ska också 
ha uppsikt över kommunens samlade verksamhet. För att fullgöra 
uppdraget måste styrelsen bygga upp system och rutiner för styrning, 
uppföljning, kontroll och rapportering samt säkerställa att dessa 
rutiner tillämpas på avsett sätt. En bristfällig styrning och kontroll kan 
riskera att verksamheten inte bedrivs och utvecklas på avsett sätt.  
 
Syfte och revisionsfrågor 
Syftet med den översiktliga granskningen är att ge kommunens 
revisorer ett underlag till uttalande i revisionsberättelse. I dess uppdrag 
ingår att pröva om verksamheten sköts på ett ändamålsenligt och från 
ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt om den interna 
kontrollen är tillräcklig. 
 
Följande övergripande revisionsfrågor ska besvaras: 
 
1. Utövar och vidtar styrelsen en tillräcklig styrning, kontroll och 
åtgärder inom sina ansvarsområden? 
2. Är redovisat resultat för verksamheten förenligt med beslutade mål? 
3. Är redovisat resultat för ekonomin förenligt med beslutade mål? 
Revisionskriterier i granskningen utgörs främst av kommunallagen 6:1, 
6:6 och följsamhet till fullmäktiges uppdrag i form av mål och budget 
2024. 

Beslutsunderlag 

Revisorerna -Grundläggande granskning 2024 kommunstyrelsen 
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Ks § 160 Dnr 2024-000665  

Gemensam upphandling av vuxenutbildning (distans), 
Barn och utbildning  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Uppdra till skolchef att utreda frågan om gemensam 
upphandling av distansutbildning för kommunal 
vuxenutbildning tillsammans med Övertorneå kommun 

Uppdra till skolchef att genomföra gemensam upphandling ifall att 
ovanstående fråga är möjlig 
 

Sammanfattning av ärendet 

Övertorneå, Överkalix och Haparanda kommun samverkar 
inom vuxenutbildning, exempelvis söks statsbidrag för 
Yrkesvux gemensamt och regelbundna möten mellan 
skolledning görs. Haparanda har nyligen upphandlat aktör 
för att utföra distansutbildning på entreprenad i sin 
kommun. I både Överkalix och Övertorneå kommuner är 
det dags att upphandla motsvarande distansutbildning. 

Förslaget är att ge förvaltningschef i uppdrag att 
tillsammans med förvaltningschef i Övertorneå kommun 
utreda om en gemensam upphandlingsprocess är möjlig och 
att i sådana fall genomföra en gemensam upphandling i 
samverkan med upphandlingsenhet. 

En gemensam upphandling kan eventuellt ge ett mer 
fördelaktigt pris samt verka tidssparande jämfört med att 
arbeta parallellt med processen i två kommuner. 

Barn- och utbildningsutskottet föreslår att 
kommunstyrelsen tar beslut om att: 

skolchef ska utreda frågan om gemensam upphandling av 
distansutbildning för kommunal vuxenutbildning 
tillsammans med Övertorneå kommun 
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skolchef ska genomföra gemensam upphandling ifall att ovanstående 
fråga är möjlig 
 

Beslutsunderlag 

Barn- och utbildningsutskottets protokoll 20241018 § 50 
Tjänsteskrivelse 
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Ks § 161 Dnr 2024-000688  

Organisationsförändring, Barn och utbildning  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Fastställa organisationsförändring 

Sammanfattning av ärendet 

För att nå en budget i balans beslutar skolchef/elevhälsochef att 
nuvarande elevhälsa förändras där funktionen Socialpedagog tas bort. 
Elevhälsan i Överkalix uppfyller trots förändringen de krav som 
styrdokumenten ställer på huvudmannen. Elevhälsan skall omfatta 
medicinska, psykosociala, psykologiska och specialpedagogiska 
insatser.   

---- 

Barn och utbildningsutskottet beslutar att  

godkänna informationen och lämna ärendet vidare till 
Kommunstyrelsen för fastställande 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse med bilaga 
Barn - och utbildningsutskottets protokoll 20241018 § 47 
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Ks § 162 Dnr 2024-000662  

Systematiskt kvalitetsarbete (SKA), Barn och utbildning  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Godkänna informationen och att godkänna de redovisade 
kvalitetsarbetena för respektive verksamhet samt de åtgärder och 
insatser som verksamheterna arbetar vidare med för att fortsätta att 
utveckla barnens och elevernas utveckling mot utbildningens mål i 
respektive verksamhet 

 

Sammanfattning av ärendet 

Huvudmannen skall bedriva ett systematiskt kvalitetsarbete inom 
skolväsendet enligt Skollagen 2 kap 25, 27 §, 3 kap 4-8 §.  

o Barn och utbildningsutskottet är delegat enligt 
delegationsordningen 4.2 och 4.3 vad gäller att bedriva 
systematiskt kvalitetsarbete samt följa upp och vidta åtgärder 
med anledning av systematiskt kvalitetsarbete. 

o Enligt rutiner för det systematiska kvalitetsarbetet redovisar 
respektive rektor, elevhälsochef och skolchef en 
sammanfattning av läsåret 23/24 dels vad gäller kunskaper och 
lärande dels vad gäller trygghet och studiero. Kvalitetsarbetena 
innefattar också de åtgärder och insatser som verksamheterna 
arbetar vidare med för att fortsätta att utveckla barnens och 
elevernas utveckling mot utbildningens mål i respektive 
verksamhet. 

o Utifrån analys av arbetsmiljö har Barn och utbildningsutskottet 
gett skolledning, elevhälsan och skyddskommitté i uppdrag att 
ta fram en plan för att minska på kränkningar/tillbud och 
olyckor. Det beskrivs i elevhälsoplanen för 24/25. 

o Föregående läsår har Barn och utbildningsutskottet bestämt att 
Strandskolans skall servera frukost och att det skall utvärderas 
av elever och lärare. En sammanfattande redovisning ingår som 
bilaga till elevhälsoplanen 24/25.  
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Skolchef får i uppdrag att ta reda på kostnader för frukost. I dagsläget 
sponsrar lokala företag Strandskolan med frukost 

--- 

Barn och utbildningsutskottet beslutar att:   

□ godkänna informationen och föreslår för Kommunstyrelsen att 
godkänna de redovisade kvalitetsarbetena för respektive 
verksamhet samt de åtgärder och insatser som verksamheterna 
arbetar vidare med för att fortsätta att utveckla barnens och 
elevernas utveckling mot utbildningens mål i respektive 
verksamhet.  

□ Kvalitetsarbetet för förskolan kommer att redovisas på nästa 
utskottsmöte.  

□ Barn och utbildningsnämnden beslutar att ge skolchefen i 
uppdrag att tillsammans med skolchefen i Övertorneå ta fram 
ett gemensamt avtal gällande samarbete.  

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse med bilagor 
Barn och utbildningsutskottets protokoll 20241018 § 45 
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Ks § 163 Dnr 2024-000679  

Avskrivningar av kundfordringar sekretessärende 
enligt OSL 34 kap .§ 1 och § 6 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att avskriva kundfordringar enligt bifogad förteckning Totalt 299 
272,46 kronor 

Sammanfattning av ärendet 

Ekonomikontoret föreslår kommunstyrelsen besluta avskriva 
kundfordringar enligt bifogad förteckning Totalt 299 272,46 kronor. 

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta avskriva kundfordringar enligt 
bifogad förteckning Totalt 299 272,46 kronor 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse kundfordringar sekretessärende enligt OSL 334 kap.§1 
och § 6 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 123 
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Ks § 164 Dnr 2024-000609  

Ej verkställda beslut kvartal 3 år 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

- Att med godkännande överlämna redovisad statistikrapport till 
kommunfullmäktige avseende ej verkställda gynnande beslut 
20240701–20240930  

- Delge beslut till kommunfullmäktige 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunerna har enligt socialtjänstlagen, SoL och lag om stöd och 
service till funktionshindrande, LSS skyldighet att kvartalsvis till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO), kommunfullmäktige samt 
kommunernas revisorer rapportera gynnande biståndsbeslut som inte 
verkställs inom tre månader från beslutsdatum, samt gynnande beslut 
som avbrutits och inte verkställts inom tre månader.  
För kvartal 3 2024 finns två beslut avseende kontaktperson enligt LSS 
som inte har kunnat verkställas inom lagstadgad tid, övriga beslut är 
verkställda inom lagstadgad tid. 
 
Sociala omsorgsutskottet föreslås besluta:  
 
- Att med godkännande överlämna redovisad statistikrapport till 
kommunfullmäktige avseende ej verkställda gynnande beslut 
20240701–20240930  
- Delge beslut till kommunfullmäktige  

--- 

Sociala omsorgsutskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta:  

- Att med godkännande överlämna redovisad statistikrapport till 
kommunfullmäktige avseende ej verkställda gynnande beslut 
20240701–20240930  

- Delge beslut till kommunfullmäktige 
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Beslutsunderlag 

Kvartalsrapport ej verkställda beslut 2024 kvartal 3. 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 20241017 § 62 
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Ks § 165 Dnr 2024-000611  

Avgifter Sociala omsorgsutskottets 
verksamhetsområde för år 2025. 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå till kommunfullmäktige att anta nya avgifter för 2025. 

 

Att de nya avgifterna gäller från 2025-02-01 till och med 2026-01-31 

 

Att enligt förslag gällande abonnemangsdebitering, att verksamheten 
kan införa denna debiteringsform redan från årsskiftet. 

Sammanfattning av ärendet 

Årlig översyn av avgifterna föreligger.  
Förändringar av innevarande avgifter: 
Justering av avgift för trygghetslarm, till en fast och en rörlig avgift.  
Ta bort taxan för GPS-larm då dessa larm inte finns tillgängliga.  
Höja avgift för måltider och matdistribution och förändra 
debiteringsformen. 
Nivåer för hemtjänsten höjs utifrån justeringar av maxtaxa på samma 
sätt som kostnad för vård och omsorg inom särskilt boende, 
korttidsboende 
Övriga avgifter regleras utifrån omsorgsprisindex, OPI som presenteras 
i december.  
Se bifogat underlag för mer information.  
 

Förslag till beslut 

 

Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå till kommunfullmäktige att 
anta nya avgifter för 2025. 

Att de nya avgifterna gäller från 2025-02-01 till och med 2026-01-31 
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---- 

Sociala omsorgsutskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå till kommunfullmäktige att 
anta nya avgifter för 2025. 

 

Att de nya avgifterna gäller från 2025-02-01 till och med 2026-01-31 

 

Tillägg till Avgifter för sociala omsorgsutskottet 2025 

 

För att minska den manuella hanteringen av matdistribution ser 
verksamheten ett behov av att, om Kommunstyrelsen beslutar enligt 
förslag gällande abonnemangsdebitering, att verksamheten kan införa 
denna debiteringsform redan från årsskiftet.  

 

Denna tidigareläggning skulle innebära en effektivare process för både 
hemtjänsten och avgiftshandläggare. 

Beslutsunderlag 

Avgifter sociala omsorgsutskottets verksamhetsområde 2025 
Sociala omsorgsutskottets protokoll 2024-10-17 § 64 
Tillägg sociala avgifter 2025 
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Ks § 166 Dnr 2024-000307  

Medborgarförslag - Firande av Valborgsmässoafton i 
Bränna 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att avslå medborgarförslaget 

Sammanfattning av ärendet 

Det åligger ej kommunen att anordna tillställningar av denna typ. 

 

Tekniska förvaltningen föreslår kommunstyrelsen att avslå 
medborgarförslaget 

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Föreslå kommunstyrelsen besluta att avslå medborgarförslaget 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 124 
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Ks § 167 Dnr 2024-000385  

Medborgarförslag - E-tjänst för att göra 
orosanmälningar till IFO 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att anse medborgarförslaget besvarat. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Ärendet 
Den 6 maj 2024 inkom ett medborgarförslag om ”Enklare att göra 
orosanmälningar barn och unga” 
Beskrivning av förslaget; Ta efter Övertorneå, Gällivare, Luleå, Piteå att 
man kan fylla i ett formulär online.  
Ni använder er av samma e-tjänster så det kan inte vara svårt att införa. 
Tror fler skulle våga göra anmälningar på barn som far illa om systemet 
var enklare att använda.  
 
Återkoppling 
Svar skickades samma dag, den 6 maj 2024, via epost till inlämnaren av 
medborgarförslaget.  
Hej och tack för ditt medborgarförslag! 
 Socialförvaltningen i Överkalix arbetar med att få i gång våra e-
tjänster och en av dem är orosanmälan. 
De publiceras så snart de förberedande arbetet är färdigt. 
 
Förslag till beslut 
Ärendet anses besvarat och kan avslutas. 
--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen anse medborgarförslaget besvarat. 
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Beslutsunderlag 

Medborgarförslag Enklare göra orosanmälningar 
Allmänna utskottets protokoll 20240520 § 74 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 125 
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Ks § 168 Dnr 2022-000329  

Motion, Gör vårdyrken mer attraktiva och förbättra 
därmed chansen till en tryggad kompetensförsörjning. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Hänskjuta ärendet till kommunstyrelsens sammanträde 10 februari 
2025 

 

Sammanfattning av ärendet 

Motion från Kristina Olofsson (v): Gör vårdyrken mer attraktiva och förbättra 
därmed chansen till en tryggad kompetensförsörjning.  

Motionen behandlar kompetensförsörjning, löne- och arbetstidsvillkor för 
vård- och omsorgsyrken i Överkalix kommun.  

 

Bakgrund och ärendebeskrivning 

Yrkanden 

Motionären har tre yrkanden gällande löner inom vård- och omsorgsyrken, 
och de numreras i denna tjänsteskrivelse enligt nedan. 

1. att kommunen ser över och gör en rejäl satsning på lönerna inom 
vård- och omsorgsyrkena i kommunen,  

2. att kommunen ser över och gör större löneskillnad mellan outbildad 
och utbildad personal,  

3. att kommunen ser över och gör ”trappsteg” för lönen där den 
påverkas av längden av utbildningen och där man får ökad lön 
beroende på sagda utbildningstid och även för eventuella 
specialinriktningar  

Vidare yrkar motionären  

4. att kommunen ser över möjligheten att införa sextimmars arbetsdag 
med bibehållen lön.  
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Utredning och bedömning 

1. Satsning på löner 

Jämförelse med andra sektorer 

Kollektivavtal ser olika ut för kommun/region respektive privat sektor. 
Centrala kollektivavtal förhandlas och tecknas för kommunens del av SKR.  

Det kan vara svårt att jämföra månadslöner ”rakt av” med andra branscher, 
sektorer och avtalsområden. Det skiljer sig i form olika arbetstidsvillkor, olika 
heltidsmått, olika löneavtal. 

 

Lägstlöner kommunal sektor 

I en del kollektivavtal finns så kallade lägstalöner. I det centrala 
kollektivavtalet HÖK med Kommunal, anges lägstlön för personer över 19 år. 
Dessa löner ligger lägre än till exempel lägstlöner inom centralt kollektivavtal 
för detaljhandeln, Handelsanställdas förbund.  

Överkalix kommun har dock sedan många år satsat på lägstlöner som ligger 
högre än det centrala avtalets, och de tillämpas dessutom redan från 18 års 
ålder och inte från 19 år.  

 

Lägstlön 2024 (2025) 

Befattning Överkalix 
kommun 

 

Från 18 år 

Kommunals 
kollektivavtal HÖK  

Från kalendermånaden 
efter att arbetstagaren 
fyllt 19 år 

Undersköterska 
tillsvidareanställning 

26 850 kr 23 850 kr (2024-01-01) 

24 950 kr (2025-01-01) 

Undersköterska 
tidsbegränsad 
anställning 

26 400 kr 

 

23 850 kr (2024-01-01) 

24 950 kr (2025-01-01) 

Övriga yrken med 
yrkesförberedande 
gymnasieutbildning 
tillsvidareanställning 

24 750 kr 

(24 950 kr (2025-01-
01)  

23 850 kr (2024-01-01) 

24 950 kr (2025-01-01) 

Övriga yrken med 
yrkesförberedande 

24 300 kr 

24 950 kr (2025-01-
01) 

23 850 kr (2024-01-01) 

24 950 kr (2025-01-01) 
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gymnasieutbildning 
tidsbegr anställning 

Övriga yrken 
tillsvidareanställning 

24 250 kr 21 570 kr (2024-01-01) 

22 500 kr (2025-01-01) 

Övriga yrken 
tidsbegränsad 
anställning 

23 750 kr 21 570 kr (2024-01-01) 

22 500 kr (2025-01-01) 

Därutöver ligger lägstlönen i Överkalix för arbetstagare från 17 år på 21 570 kr 
(2024-01-01) och 22 500 kr (2025-01-01), d.v.s. samma lägstlön som det 
centrala kollektivavtalet föreskriver från kalendermånaden efter att 
arbetstagaren fyller 19 år.  

 

Lönestatistik 

Löner analyseras regelbundet, i samband med lönekartläggning och 
löneöversyn.  

Vid analys av 2023 års löner framkommer att lönerna i Överkalix kommun 
står sig i jämförelse med andra. För sju av åtta befattningar inom vård och 
omsorg ligger tillsvidareanställdas medellön i Överkalix över medellönen för 
mindre kommuner i norra Sverige. 

 

Befattning Medellön 2023 

 Överkalix kommun Kommuner norra Sverige 
<25 000 invånare 

Undersköterska  29 173 kr 28 776 kr 

Vårdbiträde  25 531 kr 24 995 kr 

 

 

2. Löneskillnad mellan utbildad och ej utbildad personal 

Löneavtalen inom Kommunals område styr. Flera centrala löneavtal har fram 
till och med 2018 inneburit ett högre utrymme för undersköterskor. Mellan 
2019-2022 har det funnits ett extra utrymme för yrkesutbildade. Överkalix 
kommun tillämpar sedan många år tillbaka högre lägstlöner för befattningen 
undersköterska i jämförelse med andra yrken inom Kommunals 
avtalsområde. 
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Vid en analys av löner har en jämförelse gjorts med SKRs statistik för 
kommuner i norra Sverige, kommuner med färre än 25 000 invånare. I 
tillgänglig lönestatistik kan inte utläsas exakt vilken utbildning berörd 
personal har eller inte har. I avsaknad av sådan statistik har jämförelser gjorts 
mellan tillsvidareanställda med befattningen undersköterska respektive 
vårdbiträde.  

 

Befattning Skillnad i medianlön 2023 

 Överkalix kommun Kommuner norra Sverige 
<25 000 invånare 

Skillnad undersköterska – 
vårdbiträde 

4 424 kr 4 199 kr 

 

Skillnaden i medianlön mellan tillsvidareanställda undersköterskor 
respektive vårdbiträden i Överkalix visar att det är något högre skillnad i 
jämförelse med norra Sveriges mindre kommuner. 
 

3. Trappsteg utifrån utbildningslängd 

Det finns olika vägar för undersköterskeutbildning. Ett sätt är att läsa ett 
nationellt program vid gymnasieskola, det som för närvarande benämns vård- 
och omsorgsprogram. En annan är att läsa kurser vid vuxenutbildningen. 
Ytterligare en väg är att den enskildes kunskaper valideras och sedan inom 
vuxenutbildningen kunna läsa in de kurser som saknas. 

För att erhålla den skyddade yrkestiteln undersköterska gör Socialstyrelsen 
inte skillnad på vilken väg man studerat, utan uttrycker det som godkända 
betyg som omfattar minst x gymnasiepoäng. För utbildningar påbörjade före 
1994 anges vilka gymnasielinjer som krävs och betygskrav. 

Den skyddade yrkestiteln undersköterska kan uppnås på olika sätt, men har 
efter erhållen titel samma ”värde”.  Därför bedöms att olika vägar till 
undersköterskeyrket inte ska värderas olika i lönehänseende. Om 
utbildningens längd varierar, men målet är detsamma, i detta fall 
grundutbildad undersköterska, bör inte längden på utbildningen generellt 
vara ett kriterium för differentiering av lön. 

Det är positivt med personal som vidareutbildar sig inom yrket. När det gäller 
personal med vidareutbildning, exempelvis specialinriktning inom område 
som är aktuell för anställningen, hänvisas till lönesättningen vid 
nyanställning samt till löneöversyn. 

Lönesättningen är individuell och differentierad och kommunen går ifrån 
trappstegsnivåer, och anger endast lägstlönenivåer för Kommunals område.  
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4. Införa sextimmars arbetsdag med bibehållen lön 

Den svenska modellen och avtalsrörelser 

Enligt den så kallade svenska modellen innehåller lagarna grundläggande 
bestämmelser om villkor och skydd för arbetstagare. Löner och flertalet 
anställningsvillkor på arbetsmarknaden regleras i kollektivavtal mellan 
arbetsgivarorganisationer och fackförbund. Alla kollektivavtal på kommunal 
sektor utom HÖK T löper ut 2025 och vi ska in i en avtalsrörelse igen. En 
avtalsrörelse handlar inte bara om lön. Den kan också omfatta villkor som rör 
arbetstid.  

I en av SKR publicerad nyhet oktober 2024 framkommer att LO beslutat att 
fram till 15 maj 2025 utreda förslag för att korta arbetstiden. Det innebär att 
man inte gör arbetstidsförkortningen till en stridsfråga i kommande 
avtalsrörelse. SKR menar att en generell arbetstidsförkortning är i dagsläget 
inte möjlig. Konsekvensanalyser av både konkurrenskraft, kostnader och 
effekter på kompetensförsörjningen behöver göras. 

Som lokal part har också vi ett ansvar att värna den svenska modellen och 
våra centrala kollektivavtal. Vi riskerar att ställa till det för oss själva om vi 
underminerar centrala parters mandat att förhandla i viktiga frågor som 
påverkar hela samhällets ekonomi.  

Förkortad arbetstid kan bli en förhandlingsfråga i den kommunala 
avtalsrörelsen och då bör vi låta centrala parter hantera detta.  

 

Arbetstidsreglering 

Arbetstidsförkortningar av olika slag kräver stöd i kollektivavtal. En 
arbetstidsförkortning utan motsvarande löneminskning förutsätter en 
ändring av normalarbetstid, så kallat heltidsmått.  

Heltidsmått regleras mellan de centrala parterna, i centrala kollektivavtal. 
Genom vårt medlemskap i Sveriges Kommuner och Regioner (SKR), förbinder 
sig Överkalix kommun att följa de centrala kollektivavtal som SKR tecknar 
med centrala arbetstagarorganisationer.  

De flesta medarbetare i Överkalix kommun omfattas av kollektivavtalet HÖK 
och Allmänna bestämmelser (AB). Detta kollektivavtal är tvingande i vissa 
delar och medger i andra delar att lokala avvikelser görs. De heltidsmått som 
anges i AB/HÖK är ett centralt normativt arbetstidsmått. Det innebär att 
heltidsmåttet inte kan förändras permanent genom lokalt kollektivavtal.  

 

Arbetstidsförkortning idag 
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Inom kommunerna och så även i Överkalix finns redan idag flera typer av 
arbetstidsförkortningar, inom ramen för centrala kollektivavtal, till exempel 
för personal som jobbar kväll, natt och helg. Det handlar om heltidsmåtten 
38,25 h, 37 h, 36,33 h, eller 34,33 h i veckan.  De lägre arbetstidsmåtten har 
som regel införts genom att fackförbunden avstått löneökningsutrymme i 
centrala avtal eller i lokal löneöversyn. Arbetstidsförkortning har så att säga 
ett värde i pengar. 

 

Arbetsmiljö och hälsa 

Det finns viss forskning kring arbetstidsförkortning. Det finns fördelar för 
medarbetaren med arbetstidsförkortning: mer tid för sömn, återhämtning 
och fritidsintressen till exempel. Stressforskare Göran Kecklund m.fl. anger 
att enligt studier med förkortad arbetstid har det inte visats tecken på 
minskad sjukfrånvaro och några långsiktiga effekter vad gäller hälsa har inte 
påvisats 1.  På det hela taget fanns enligt Kecklund m.fl. inga klara 
vetenskapliga belägg för att reducerad arbetstid skulle ha positiva effekter på 
objektiv hälsa. Subjektiv hälsa och arbetstillfredsställelse verkade däremot 
förbättras hos medarbetarna. 
I en studie från Stressforskningsinstitutet2 (Schiller m.fl.) har man följt 
anställda vid 33 olika arbetsplatser under 18 månader. I studien fann man att 
sex timmars arbetsdag reducerade stress och trötthet, och ökade 
sömnkvaliteten hos de anställda. Uppföljande undersökningar visade dock 
ingen större skillnad i sjuktal.  

Enligt SKR visar erfarenheterna att arbetstidsförkortning ofta upplevs positivt 
av medarbetarna, men det är en stor utmaning eftersom modellerna kräver 
betydligt mer personalresurser. Om man ska genomföra 
arbetstidsförkortning utan att öka stress måste man anställa fler personer. 
Detta utifrån syftet att arbetsmiljön ska bli bättre.  

 

Ökat behov av personal 

Det är redan svårt att rekrytera personal. En generell sänkning av 
arbetstidsmåttet skulle kunna bli kontraproduktivt och bedöms kunna leda 
till stora svårigheter för Överkalix kommun att klara bemanningen.   

SKRs förhandlingschef Jeanette Hedqvist beskriver effekterna av en 
arbetstidsförkortning. och menar att positiva effekter av en 

                                                      
1 Kecklund, Ingre, Åkerstedt: Stressforskningsinstitutet: Arbetstider, hälsa och säkerhet – en 

uppdatering av aktuell forskning. Stockholms universitet.  
2 Schiller, H., Lekander, M., Raj aleid, K., Hellgren, C., Åkerstedt, T., Barck-Holst, P., 

Kecklund, G. (2017). The impact of reduced worktime on sleep and perceived stress: A 

group randomized intervention study using diary data. Scandinavian Journal of Work, 

Environment & Health, 43(2), 109–116. 
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arbetstidsförkortning för vård- och omsorgspersonal skulle kunna uppnås om 
arbetsgivaren antingen kan rekrytera fler eller kan prioritera bort visst arbete. 

Om heltidsmåttet/-måtten skulle sänkas ökar behovet av personal. Förslaget 
med en arbetstidsförkortning innebär att varje anställd skulle arbeta x 
timmar mindre per vecka. För att täcka upp bortfallet för dessa timmar krävs 
att kommunen behöver utöka bemanningen, sannolikt genom att anställa 
ytterligare personal inom vård och omsorg. Att ersättningsrekrytera 
motsvarande arbetstidsförkortningen är ett krav enligt forskare, för att inte 
riskera en försämrad arbetsmiljö med ökad stress. En kortare veckoarbetstid 
kan annars leda till högre arbetsbelastning. Då kan den positiva effekten av 
den kortare arbetstiden försvinna.  

Vi har svårt rekryteringsläge redan nu. Samtidigt är möjligheterna att 
prioritera bort arbetsuppgifter inom vård och omsorg begränsade. När 
medarbetare inte är på jobbet behöver de ersättas av andra eftersom arbetet 
fortfarande måste göras. Patienten måste fortfarande ha vård och de äldre få 
omvårdnad. Färre personer skulle alltså behöva göra mer.  

Om heltidsmåttet sänks och vi skulle lyckas rekrytera fler för att täcka upp 
bortfallet bedöms det bli ett ökat vikariebehov i nästa led, då det är ett större 
antal medarbetare som ibland, helt naturligt, kan ha sjukfrånvaro och andra 
ledigheter.  

Att begränsa arbetstidsuttaget till max 6 timmar/dag vore inte heller rimligt 
då verksamheternas behov kan variera och arbetspassens längd kan behöva 
varieras. 

Kostnader 

Enligt SKRs erfarenheter från försök med arbetstidsförkortning innebär det 
högre kostnader/resurser i form av utökad bemanning.  

Den ekonomiska effekten av en arbetstidsförkortning skulle bli påtaglig. 
Detta på grund av att utökning av antal personer och rekrytering måste ske 
samt att förslaget i motionen innebär att arbetstidsförkortningen skulle ske 
med bibehållen lön. 

Förslaget i motionen att gå från 8 till 6 timmars arbetsdag innebär en 
minskning av arbetstiden med 25 %. För vårdyrken som i vår verksamhet ofta 
har 37 h/vecka som heltidsmått skulle en sådan minskning innebära att gå 
från 37 till 27,75 h/vecka.  

Ett exempel på värdet av en arbetstidsförkortning, individnivå: 

 En sådan sänkning med bibehållen lön skulle motsvara ca 33 % 
löneökning för individen. 

Därutöver tillkommer: 

 Lönekostnader för nyanställda för att ”täcka upp” bortfallet. 



 

Kommunstyrelsen 

Sammanträdesprotokoll 
Sida 

51(61) 

Sammanträdesdatum 

2024-11-18 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

Signerat: 5860117DAA0CD47F5CF93F1C664C27D3AAFE19D83D 

 

 Kostnader för arbete med bemanning och rekrytering i en redan nu 
svårrekryterad bransch. 

För att få perspektiv på frågan beskriver SKR för en tid sedan att en 
arbetstidsförkortning på två timmar per vecka för anställda med 
kontaktyrken i kommuner och regioner, skulle kosta 24 miljarder kronor och 
kräva att det rekryteras 41 000 fler anställda. 
 

Slutsatser 

Personalförsörjning är en av den offentliga sektorns största utmaningar, 
särskilt inom vård och omsorg. Det gäller både att locka till sig nya 
medarbetare och att behålla nuvarande medarbetare. Att lyckas med att 
möjliggöra för fler att jobba mer och längre upp i åldrarna är därför en av de 
viktigaste åtgärderna för att både klara av att bemanna verksamheterna och få 
en bättre arbetsmiljö. 

Det är av avgörande betydelse för en lyckad kompetensförsörjning att de 
medarbetare som arbetar i Överkalix kommun ges förutsättningar för att vilja 
och orka arbeta.  Arbetsmiljö och trivsel på arbetsplatsen är en viktig faktor. 
HR-avdelningen har inlett ett övergripande arbete inom områdena friskvård 
och arbetsgivarvarumärke  

Angående lönevillkor 

Gällande första yrkandet om en rejäl lönesatsning visar löneanalys att 
Överkalix kommun står sig i jämförelse med andra mindre kommuner i norra 
Sverige. Däremot kan det finnas skillnader i lägstlöner och löner i jämförelse 
med andra branscher, bland annat på grund av att det är helt olika 
kollektivavtal. Om särskild lönesatsning på vård- och omsorgsyrken ska göras 
behöver en sådan finansieras.  

Angående andra yrkandet om löneskillnader mellan utbildad och outbildad 
personal finns sedan många år en differentiering i form av olika lägstlöner. 
Skillnaden i medianlön mellan undersköterska och vårdbiträde är ungefär 
lika stor som i jämförbara kommuner. Om särskild lönesatsning genomförs 
med inriktning att öka denna skillnad, behöver sådan satsning finansieras.  

Tredje yrkandet som handlar om lönetrappsteg utifrån längden på utbildning 
så bedöms att detta är tveksamt att införa. Detta då exempelvis en 
undersköterska kan erhålla skyddad yrkestitel från Socialstyrelsen oavsett 
vilken utbildningsväg som lett fram till yrket. Olika vägar till 
undersköterskeyrket och bevis om skyddad yrkestitel bör inte värderas olika i 
lönehänseende.  

Bedömning av lön kopplat till en arbetstagares utbildning samt 
vidareutbildning görs vid den individuella lönesättningen vid nyanställning 
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och kan även vara en del av det som beaktas vid löneöversyn om personen 
vidareutbildat sig. 

 

Angående arbetstidsförkortning 

Vi har i tidigare avtalsrörelser sett ett ökat tryck på arbetstidsförkortning i de 
centrala förhandlingarna.  Det har tydligt blivit en förhandlingsfråga som 
centrala parter brottas med och frågan bör hanteras centralt. Kommunen bör 
inte heller underminera förhandlingarna och kommande avtalsrörelse utan 
låta detta ha sin gång. Som lokal part har kommunen ett ansvar att värna den 
svenska modellen och de centrala kollektivavtalen, och bör därför låta frågan 
om arbetstidsförkortning hanteras av centrala parter.  

Vidare konstateras att de heltidsmått som anges i nu gällande centrala 
kollektivavtal AB/HÖK är centrala normativa arbetstidsmått. Det innebär att 
heltidsmåttet inte kan förändras permanent genom lokalt kollektivavtal.  

På ett övergripande plan konstaterar SKR att den kompetensbrist vi har på 
hela arbetsmarknaden och inte minst i välfärden inte gör det möjligt att 
generellt arbeta mindre. Nu har Sverige också en demografisk utveckling som 
förstärker den utmaningen. Vi har lågt barnafödande, mycket liten tillväxt i 
den mest yrkesverksamma åldern 25-60 år samt många fler som lever längre. 

SKR menar att en arbetstidsförkortning löser varken svårigheterna att 
bemanna eller arbetsmiljöproblemen. Det riskerar snarare att förvärra en 
redan tuff situation. Att förkorta arbetstiden i ett läge där det redan saknas 
personal, och det är väldigt svårt att rekrytera fler, kommer sannolikt att leda 
till att bördan på befintlig personal ökar ännu mer eftersom jobbet 
fortfarande måste göras.  

Frågan om arbetstidsförkortning är aktuell i dagens debatter. 
Arbetstidsförkortning med bibehållen lön förutsätter att arbetsgivarna har 
ekonomi för det.  Det lyfts fram fördelar med förkortad arbetstid. Ett positivt 
resultat bygger dock på att arbetsgivaren antingen kan rekrytera fler eller 
prioritera bort vissa arbetsuppgifter. Annars hamnar man i ett läge där 
samma mängd arbete ska utföras av färre medarbetare, vilket kan påverka 
arbetsmiljön negativt.  

Hur ska kommunen täcka upp det som kortas ner i en eventuell 
arbetstidsförkortning? Oftast innebär det att arbetsgivaren måste anställa 
fler. Om det inte finns tillräckligt med vare sig pengar eller de facto finns fler 
medarbetare att rekrytera riskerar en arbetstidsförkortning att slå fel. Att 
sänka arbetstiden under rådande omständigheter skulle snarare riskera att 
öka arbetsmiljöproblemen, och belastningen på befintlig personal skulle öka. 

Hösten 2024 kommenterade SKR LOs ställningstagande om 
arbetstidsförkortning, där LO anser att utredning behövs. SKR menar att det 
är inte så enkelt att göra generella arbetstidsförkortningar ”här och nu”, som 
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det ibland kan framstå i den allmänna diskussionen. SKR anser att det behövs 
djupgående konsekvensanalyser av både konkurrenskraft, kostnader och 
effekter på kompetensförsörjningen. En förkortning med tre timmar i veckan 
skulle innebära 130 miljoner färre arbetade timmar i kommuner och regioner. 
I ljuset av personalbristen skulle det innebära att bördan på befintlig personal 
skulle öka ännu mer. Dessutom skulle man sannolikt behöva sänka 
ambitionerna i välfärden, enligt SKR. 

Utifrån en sammanvägd bedömning avråds från att lokalt införa generell 
arbetstidsförkortning. 

 

Konsekvenser avseende ekonomi, jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet 
Ekonomiska konsekvenser ej aktuella med föreliggande förslag till 
beslut. Konsekvenser avseende jämställdhet, miljö samt 
barnperspektivet: inga kända.  

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta 

 

Att anse motionen besvarad 

Beslutsunderlag 

Motion Gör vårdyrken mer attraktiva och förbättra därmed chansen till 
en tryggad kompetensförsörjning. 
Tjänsteskrivelse svar på motion Gör vårdyrken mer attraktiva och 
förbättra därmed chansen till en tryggad kompetensförsörjning 
Kommunfullmäktiges protokoll 20220424 § 14 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 126 
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Ks § 169 Dnr 2024-000420  

Medborgarförslag - Bygg en ny lekpark utanför 
skolområdet 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att besvara medborgarförslaget samt att uppdra till tekniska 
avdelningen att utreda förslaget att uppföra en ny lek- och 
aktivitetsplats i anslutning till det nya SÄBO i centralorten.  

Då det inte finns någon lek- och aktivitetsplats för de barn som inte är 
på förskolan under dagtid. 

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att aktivt söker extern finansiering 
för uppförande av en ny lekplats  

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att återkomma med svar till 
allmänna utskottets sammanträde i 17 mars 2025 

 

Sammanfattning av ärendet 

Inkommit medborgarförslag 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta att besvara medborgarförslaget 
samt att uppdra till tekniska avdelningen att utreda förslaget att 
uppföra en ny lek- och aktivitetsplats i anslutning till det nya SÄBO i 
centralorten.  

Då det inte finns någon lek- och aktivitetsplats för de barn som inte är 
på förskolan under dagtid. 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta att uppdra till tekniska 
avdelningen att aktivt söker extern finansiering för uppförande av en 
ny lekplats  
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Att uppdra till tekniska avdelningen att återkomma med svar till 
allmänna utskottets sammanträde i 17 mars 2025 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag- Bygg en ny lekpark utanför skolområdet 
Allmänna utskottets protokoll 2024-09-16 § 84 
Tjänsteskrivelse svar på medborgarförslag 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 128 
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Ks § 170 Dnr 2024-000641  

Medborgarförslag - Anlägga Lekpark 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att besvara medborgarförslaget samt att uppdra till tekniska 
avdelningen att utreda förslaget att uppföra en ny lek- och 
aktivitetsplats i anslutning till det nya SÄBO i centralorten.  

Då det inte finns någon lek- och aktivitetsplats för de barn som inte är 
på förskolan under dagtid. 

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att aktivt söker extern finansiering 
för uppförande av en ny lekplats  

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att återkomma med svar till 
allmänna utskottets sammanträde i 17 mars 2025 

 

Sammanfattning av ärendet 

Inkommit medborgarförslag 

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta att besvara medborgarförslaget 
samt att uppdra till tekniska avdelningen att utreda förslaget att 
uppföra en ny lek- och aktivitetsplats i anslutning till det nya SÄBO i 
centralorten.  

Då det inte finns någon lek- och aktivitetsplats för de barn som inte är 
på förskolan under dagtid. 
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Att föreslå kommunstyrelsen besluta att uppdra till tekniska 
avdelningen att aktivt söker extern finansiering för uppförande av en 
ny lekplats  

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att återkomma med svar till 
allmänna utskottets sammanträde i 17 mars 2025 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag anlägga en lägga en lekpark 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottet beslutar 20241104 § 129 
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Signerat: 5860117DAA0CD47F5CF93F1C664C27D3AAFE19D83D 

 

Ks § 171 Dnr 2024-000650  

Medborgarförslag - Lekpark 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att besvara medborgarförslaget samt att uppdra till tekniska 
avdelningen att utreda förslaget att uppföra en ny lek- och 
aktivitetsplats i anslutning till det nya SÄBO i centralorten.  

Då det inte finns någon lek- och aktivitetsplats för de barn som inte är 
på förskolan under dagtid. 

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att aktivt söker extern finansiering 
för uppförande av en ny lekplats  

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att återkomma med svar till 
allmänna utskottets sammanträde i 17 mars 2025 

 

Sammanfattning av ärendet 

Inkommit medborgarförslag 

--- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen besluta att besvara medborgarförslaget 
samt att uppdra till tekniska avdelningen att utreda förslaget att 
uppföra en ny lek- och aktivitetsplats i anslutning till det nya SÄBO i 
centralorten.  

Då det inte finns någon lek- och aktivitetsplats för de barn som inte är 
på förskolan under dagtid. 
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Att föreslå kommunstyrelsen besluta att uppdra till tekniska 
avdelningen att aktivt söker extern finansiering för uppförande av en 
ny lekplats  

 

Att uppdra till tekniska avdelningen att återkomma med svar till 
allmänna utskottets sammanträde i 17 mars 2025 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag anlägga en lägga en lekpark 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 20241104 § 130 
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Sammanträdesdatum 

2024-11-18 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Ks § 172 Dnr 2024-000129  

Motion - Införande av Lagen om valfrihetssystem (LOV) 
vid upphandling av välfärdstjänster 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att föreslå kommunfullmäktige besluta 

 

Att avslå motionen 

Sammanfattning av ärendet 

SD yrkar på att förvaltningen utreder förslaget att tillämpa lagen om 
valfrihetssystem vid upphandling av välfärdstjänster. Boden är den 
kommun som kommit längst med införande i vårt närområde. Där är 
nu både politik och tjänstemannaorganisation negativa till ändringen. 
Mot bakgrund av detta så föreslår förvaltningen att Allmänna utskottet 
föreslår kommunstyrelsen att avslå motionen och ta upp ärendet igen 
när det finns lyckade exempel i närområdet och i kommuner i liknande 
storlek 

----- 

Allmänna utskottet beslutar 

 

Att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta 

 

Att avslå motionen 

Uppdra till kommundirektören att specificera vilka företrädare som 
tjänsteskrivelsen handlar om samt vad som sagts från tjänstemannahåll 
i Bodens kommun 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Ledamot Sarah Karlsson (c)yrkar på att man i tjänsteskrivelsen 
specificerar vilka företrädare det är samt vad som sagts från 
tjänstemannahåll i Bodens kommun 

 

Beslutsunderlag 

Kontakterna med Bodens kommun och det kommundirektör och 
socialnämndens ordförande säger där gör att vi bör avvakta med 
införande av LOV. Vidare så blir konsekvenserna i små kommuner en 
utmaning där personalbristen redan är stor med en utförare. Både i 
rekrytering till andra utförare och i övergångsperioder mellan 
kommunal och annan regi kan konsekvenserna bli allvarliga för våra 
brukare och en förvärrad situation vad gäller kompetensförsörjning. I 
närområdet bör vi följa hur det går i Haparanda med införandet.  

 

Motion 
Kommunfullmäktige Protokoll 2024-02-26 § 5 
Allmänna utskottets protokoll 2024-03-18 § 31 
Allmänna utskottets protokoll 2024-05-20 § 62 
Tjänsteskrivelse 
Allmänna utskottets protokoll 2024-09-16 § 82 
Tjänsteskrivelse 2 
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